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Vijfendertig studenten 
 

Ook dit jaar hebben we als afdeling Utrecht Amersfoort veel aanvragen van studenten 

gehad. We hebben erg ons best gedaan ze allemaal te zien en te spreken en ze de aandacht 

te geven die ze verdienen. In de zomer waren er zoveel aanvragen dat we even door de 

studenten het bos niet meer zagen ( of zoiets) maar gelukkig is het allemaal toch goed 

gekomen.  

We hebben ze allemaal gesproken.  

Eén student heeft zich teruggetrokken omdat zij 

geld van de gemeente krijgt. Eén bleek al 

afgestudeerd en heeft de aanvraag wat laat 

gestuurd. Een student verdient teveel.  

 

DUO  

 

We merken dat studenten soms moeite hebben om 

te lenen via DUO (Dienst Uitvoering Onderwijs). 

Vooral studenten die uit een gezin komen waar 

schuldhulpverlening actief is of was, of die te maken 

hebben met het toeslagenschandaal zijn heel 

huiverig. Zij willen dus geen gebruik maken van DUO en vragen dan bij ons een bijdrage. 

Deze studenten worden afgewezen volgens de landelijke afspraken. DUO is de voorziening 

voor studenten om gebruik van te maken bij een studie en zo willen we dat ook houden. 

Wanneer DUO stopt vanwege de leeftijd of omdat de maximale termijn is bereikt. Dan pas 

kan een beroep op Tesselschade gedaan worden.  

 

Het zijn wel schrijnende situaties, dat maakt het lastig om de regels te volgen. En soms 

maken we ook dan ook een uitzondering. Zo hebben we een bewijs van onbesproken gedrag 

(VOG) betaald dat nodig was voor een stage, een bijdrage gegeven voor een studie die niet 

Landelijk erkend is en boeken betaald voor enkele studentes.  We houden ons aan de 

landelijke richtlijnen.  Binnenkort is er weer een studiedag voor de studentenbegeleiders om 

op een lijn te komen en te blijven.
  

opleidingsniveau

Universiteit HBO MBO



Verhaal van een studente 
 

“Afgelopen oktober spraken wij elkaar voor het eerst live, bij mij thuis. Na lastige maanden 

waarin mijn pleegouders het contact met mij verbroken waardoor de basis is mijn leven 

wegviel vond ik het leven best donker en moeilijk. Van Tesselschade kreeg ik het studiefonds 

toegewezen, omdat jullie geloofden in mijn kunnen en mij daarbij wilden ondersteunen. 

Toen Hetta mij belde met het nieuws, was ik zo blij dat ik moest huilen. Als mijn biologische 

ouders en pleegouders mij zo in de steek lieten, hoezo geloofden jullie en mijn vrienden dan 

wel in mij. Ondertussen heb ik meer dan de helft van de studiepunten die ik moet halen voor 

mijn studie, gehaald. Nooit gedacht dat ik zover zou komen, maar het is gelukt. Volgend 

schooljaar moet ik vijf vakken halen, stage lopen en afstuderen. Tot december wil ik de tijd 

nemen om de vijf vakken te halen, om vanaf december tot en met april stage te kunnen 

lopen en af te studeren. Mijn werk heeft al laten weten dat ik bij hen stage mag lopen en 

mijn afstudeeronderzoek bij hen mag doen. Voor mijn stage en afstuderen zou ik ook nog de 

optie willen verkennen om dit eventueel bij de communicatieafdeling van Dierenasiel 

Utrecht te doen. Dieren zitten in mijn hart en ik denk dat het asiel in Utrecht nog stappen 

kan zetten in een betere cross mediale aanpak. 

 

 
 

Als dit lukt, ben ik in mei 2025 afgestudeerd, een mijlpaal waarvan ik niet meer gedacht had 

dat ik dat zou gaan halen. Mijn Hbo-diploma voor Cross mediale Communicatie halen is een 

ambitie die ik al sinds de middelbare school heb, maar door mijn persoonlijke situatie leek 

het er heel lang op dat het niet ging lukken. Door de steun van mijn vrienden, school, mijn 

manager op werk en Tesselschade heb ik in het afgelopen jaar kunnen knallen met school. 

Door de opdrachten te maken is het mij ook duidelijk geworden waar mijn sterke kanten 

liggen en welke sterke kanten aansluiten bij mijn ambities.  De steun van Tesselschade, 

mede door het gesprek met Hetta en Marieke, heeft gemaakt dat ik doorgezet heb. Daar 

ben ik dankbaar voor.” 

 
 



In Memoriam Ada van der Heide 

– Jurriaans (1941-2024) 
 

Op 20 juli van dit jaar is Ada van der Heide 

overleden. Zij was een zeer gewaardeerd lid 

van Tesselschade – Arbeid Adelt. 

Van ongeveer 1992 tot 2001 was zij voorzitter 

van de landelijke organisatie (1987-1997) en 

van de afdeling Baarn (tot 2001). Zij is 

benoemd tot erelid  van de afdeling Baarn.  

Als voorzitter zorgde ze voor een gezellige 

sfeer in het bestuur. Hetta Hoogendijk was in 

dezelfde tijd secretaris in het landelijk bestuur 

en herinnert haar als “recht door zee en 

vrolijk. Ze was een goede en actieve 

voorzitter. En ze was gewoon een goed mens, 

zeer bevlogen en zeer uitgesproken.”  

Ada heeft, naast haar voorzitterschap, een 

groot project getrokken om oude 

handwerktechnieken op DVD te krijgen.  

Daarnaast borduurde ze zelf veel. Leden van 

Tesselschade hebben de kussens voor de 

koets van de koninklijke familie geborduurd.  

Er wordt gezegd dat Ada daar ook aan mee 

heeft gewerkt.  

Na haar overlijden heeft het landelijk bestuur 

een advertentie geplaatst in de NRC en zijn er 

bloemen bezorgd bij de uitvaart.  

 

 

 

 

Contributie.  

Al aangekondigd in de vorige nieuwsbrief: Het leven wordt duurder, het studiegeld gaat 
ieder jaar omhoog. Daarom heeft het landelijke bestuur, met instemming van een 
meerderheid van de afdelingen besloten om het lidmaatschapsgeld per 1 januari 2025 te 
verhogen naar € 20 per jaar.  
In de post die u van onze afdeling krijgt in 2025 zal dit nieuwe bedrag genoemd worden.  
En... meer geven mag altijd natuurlijk, uw geld wordt nuttig besteed.  
 



Afscheid Marieke Hendriksen, 

bestuurslid, iets voor u? 
Helaas heeft ons bestuurslid Marieke 

Hendriksen in verband met drukke 

werkzaamheden besloten om haar 

deelname aan het bestuur te beëindigen. 

We zoeken een opvolger voor haar.  

 

U kon al lezen dat we veel aanvragen 

krijgen en er dus veel studentes bezocht 

worden. Hulp hierbij is welkom. Dus 

mocht u iemand weten of zelf 

belangstelling hebben om ons te helpen 

om de studenten te bezoeken en te 

begeleiden? Neem dan contact op!  

Het is leuk werk en je ontmoet veel 

verschillende studenten uit allerlei milieus.  

 

 

 
 

Eigen jaarvergadering 
Op 15 maart kunt u aanwezig zijn bij de 

ledenvergadering van de afdeling Utrecht 

Amersfoort. U bent van harte welkom in 

Hotel Schimmel in Woudenberg. 

Stationsweg Oost 243 3931 EP 

Woudenberg, de uitnodiging voor deze 

vergadering ontvangt u begin volgend jaar. 

We hebben Monika Auch gevraagd op de 

vergadering iets van het handwerkproject 

te laten zien. 

Op de agenda: naast het jaarverslag en de 

financiële verantwoording is er een 

wijziging van de statuten, deze worden 

gemoderniseerd en we willen gebruik 

gaan maken van een accountant voor het 

maken van onze jaarrekening.  

Landelijke Ledenvergadering 
De Algemene ledenvergadering van de 

landelijke vereniging waarop u ook 

welkom bent is op 10 mei 2025. 

Bijzonder is dat onze afdeling deze 

vergadering organiseert in Amersfoort.  

Een kleine commissie is druk doende met 

de organisatie voor deze bijeenkomst. 

Dank daarvoor Martien, Loes, Thera, 

Anneke en Hetta.  

 

 

De samenstelling van het 
bestuur 

 

Marina van Alphen, voorzitter, 

Mieke van der Geest, secretaris,  

José Reussink, penningmeester,  

Carmen Dabekaussen, studenten,  

Vines de Jong Schouwenburg-Weibolt, 

studenten. 

Gelukkig kunnen we daarnaast gebruik 

maken van de expertise en hulp van 

Hetta Hoogendijk en Heleen van 

Blotenburg, beiden oud-bestuursleden. 

 

https://www.google.nl/maps/place/Stationsweg+Oost+243,+3931+EP+Woudenberg
https://www.google.nl/maps/place/Stationsweg+Oost+243,+3931+EP+Woudenberg

